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Protokoll nr 6 fört vid Södermalms 
stadsdelsnämnds pensionärsråds (SPR) 
sammanträde måndagen den 3 juni 2024  

 
Justerat via e-post den 7 juni 2024. 
 
Närvarande: 
 
Ledamöter:  Cecilia Söderman (SPF)  
   Catarina Stavenberg (SPF) 

Per Rudin (PRO) 
Gudrun Hammar (SKPF) 
 

Ersättare: Karin Bergman (PRO)   
Britt Holmström (SPF) 
Charlott Markén Wallin (PRO) 
    

Frånvarande:  Catrin Jarl (SPF) 
Lars Bromander (SKPF) 
Kerstin Tovesson (PRO) 

 
 

Tjänstepersoner: Odini Nzeribe, avdelningschef 
Nicoletta Zoannos, sekreterare 

 
1. Mötets öppnande 

Ordförande Cecilia Söderman öppnar mötet. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

3. Val av justerare 
Cecilia Söderman och Per Rudin väljs till justerare. 
 

4. Anmälan av justerat protokoll från den 13 maj 2024 för 
Södermalms stadsdelsnämnds pensionärsråd 
Protokollet läggs till handlingarna. 
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5. Nicoletta Zoannos, äldreomsorgsavdelningens 
kvalitetschef och pensionärsrådets sekreterare, berättar 
om ”Hand in Hand Söder”, ett projekt inom ramen för 
äldreomsorgens innovationsarbete, kl. 11.00-11.30 
Se bifogad slutrapport, bilaga 1. 
 

6. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 
Ärende 8 Skrivelse om möjliggörare för kriminella nätverk 
inom kommunens verksamheter 
Rådet vill framföra att förvaltningens svar var bra skrivet. 
 
Ärende 14 Remiss av Motion om fler biståndsbedömda 
trygghetsboenden för äldre  
Rådet anser att det bör finnas fler icke-biståndsbedömda 
mellanboendeformer, likt ett trygghetsboende. Se rådets 
yttrande, bilaga 2. 
 

7. Tertialrapport 1 – presentation och diskussion 
Avdelningschef Odini Nzeribe presenterar tertialrapport 1 
utifrån ett äldreomsorgsperspektiv. Odini Nzeribe lyfter att de 
avvikelser som rapporterats i tertialrapport 1 gäller 
personalkontinuiteten samt att det planerade 
produktionsköket med stor sannolikhet blir försenat.  
  

8. Information från avdelningschefen 
Odini Nzeribe berättar om den planerade förstudien kring 
ombyggnation/renovering av Bergsunds vård- och 
omsorgsboende. Rådet diskuterar boendefrågan och lyfter 
åter allvarligheten kring den brist på bostäder för äldre som 
finns, särskilt i innerstaden. 
 
Äldreomsorgsavdelningens nuvarande medicinskt ansvariga 
sjuksköterska (MAS) har sagt upp sig. Rekrytering av en 
ersättare pågår. 
 
Äldreomsorgsavdelningen har en pågående rekrytering av en 
projektledare som ska arbeta med omställningen till en god 
och nära vård och omsorg. 
 
Bemanningen i verksamheterna ser överlag bra ut inför 
sommaren och verksamheterna har bemannat upp med 
sjuksköterskor i god tid utifrån att nyanställningsstopp råder 
på grund av SSK pågående konflikt mellan Vårdförbundet 
och SKR. 
 

9. Kontaktpersoner vård- och omsorgsboende 
Inget att rapportera. 
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10. Anmälan av kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll  
Protokollet läggs till handlingarna. 
 

11. Rapport från KPR 
Information har getts. 
 

12. Information om inkomna handlingar 
Inga inkomna handlingar. 
 

13. Balanslista 
a) Utevistelse och aktiviteter på vård- och omsorgsboenden 

Inget att rapportera. 
 

14. Övriga frågor 
Planering inför höstens möten  
Augusti – bjuda in representant från exploateringskontoret 
som kan berätta om processen med markanvisningar och 
byggandet av nya bostäder för äldre. Ett alternativ kan även 
vara att bjuda in en representant från Micasa som kan berätta 
mer om de planer för renovering som finns. 
September – till rådets möte är nämndens presidium inbjudna 
och till utbildningsdagen på eftermiddagen bjuds bolotsen 
och representanter från beställarenheten in. Rådet önskar även 
en presentation av arbetet med framtidens socialtjänst (nya 
socialtjänstlagen). 
 
Besök på trygghetsjouren 
Ledamot Per Rudin återkopplar från sitt besök på 
trygghetsjouren. Per berättar att han fick en bra beskrivning 
av hur verksamheten fungerar. Det är många äldre som ringer 
till trygghetsjouren för att de behöver någon att prata med. 
 

15. Nästa sammanträde  
12 augusti 2024 
 

16. Mötets avslutande 
Mötet avslutas. 

 
Bilagor 
Bilaga 1 Slutrapport ”Hand in Hand Söder” 
Bilaga 2 Yttrande  
 


